

Title (en)
POLY(ALKYL AND ALKENYL PHOSPHATE)S AND THEIR THIOPHOSPHATE AND SELENOPHOSPHATE DERIVATIVES AS ANTIVIRAL AGENTS.

Title (de)
POLYALKYL- UND POLYALKENYLPHOSPHATE SOWIE IHRE THIO- UND SELENOPHOSPHATDERIVATE ALS ANTIVIRALE WIRKSTOFFE.

Title (fr)
POLYPHOSPHATES D'ALKYLE ET D'ALCENYLE ET LEURS DERIVES DE THIOPHOSPHATE ET DE SELENOPHOSPHATE UTILISES COMME AGENTS ANTIVIRAUX.

Publication
EP 0500776 A1 19920902 (EN)

Application
EP 91900534 A 19901113

Priority
US 43835589 A 19891117

Abstract (en)
[origin: WO9107092A1] Methods and compositions employing poly(alkyl and alkenyl phosphate)s and/or their thiophosphate derivatives are provided for treating viral infections. Preferably, polymers of the invention 20-30 monomers in length are used alone or in combination to treat HIV infections.

Abstract (fr)
Procédés et compositions employant des polyphosphates d'alkyle et d'alcényle et/ou leurs dérivés de thiophosphate afin de traiter des infections virales. On utilise, de préférence, les polymères de l'invention d'une longueur de 20 à 30 monomères, seuls ou combinés afin de traiter des infections dues au VIH.

IPC 1-7
A01N 43/04

IPC 8 full level
A61K 31/66 (2006.01); **A61K 31/80** (2006.01); **C07F 9/141** (2006.01); **C07F 9/653** (2006.01); **C07H 21/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
A61K 31/66 (2013.01); **A61K 31/70** (2013.01); **C07F 9/1411** (2013.01); **C07H 21/04** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9107092 A1 19910530; EP 0500776 A1 19920902; EP 0500776 A4 19930324; JP H05501709 A 19930402

DOCDB simple family (application)
US 9006630 W 19901113; EP 91900534 A 19901113; JP 50105890 A 19901113